	Скоро мужу 68 лет, он всегда занимался интеллектуальным трудом, много читал. В июне 2013 года ему поставили диагноз - катаракта. В Интернете наткнулись на госпиталь Kadıkoy Sifa, созвонились с сотрудниками госпиталя. Через неделю были уже там. Очень интересным было то, что во время консультации пациенту рассказывают, что с ним будут делать, и что он будет чувствовать при этом. Спустя несколько дней состоялась операция. И все, что было после операции, на протяжении всего времени пребывания в госпитале (9 дней) было направлено на скорейшее выздоровление и реабилитацию пациента. Все было выполнено профессионально. Благодарим сотрудников госпиталя.
	My husband is going to be 68 soon. He was always engaged in intellectual work, and read a lot. In June 2013, he was diagnosed with a cataract. On the Internet we stumbled upon Kadıkoy Sifa hospital, phoned them, and a week later we were already there. The fact that, during the consultation the patient was told of what was going to be done with him and what he would feel, was very interesting. A few days later the surgery took place. And everything that was done during the time spent in hospital after the operation (9 days) was aimed at a speedy recovery and rehabilitation of the patient. Everything was done professionally. We thank the staff of the hospital.

	Здесь мне помогли мне справиться с проблемой мучившей меня и мужа многие годы – отсутствие детей. И уже во время консультаций по телефону очень подробно и грамотно объяснили, что мне необходимо, после чего я уже совсем ничего не опасалась. Прилетела туда, а там тепло. Настроение поднялось сразу. В общем что касательно госпиталя, тут все просто великолепно. Правда первые две недели было непросто, скачала обследование, а потом эктракорполярное оплодотворение. Но врачи и персонал были очень внимательные, очень чутко реагировали на каждую просьбу. Большое им спасибо за то, что помогли мне! Теперь у нас есть маленькое солнышко по имени Лиза.
	Here they helped me cope with the problem which plagued me and my husband for many years. We couldn’t have children. During consultations over the phone, I got a full and detailed explanation of what I needed. After that there was nothing at all to be afraid of. When I arrived there, it was warm outside. My spirits rose immediately. So, as far as the hospital is concerned, it is just wonderful. But to tell you the truth, the first two weeks were not easy. First, there was a full panel examination, and then extracorporal fertilization. But the doctors and the staff were very attentive and very responsive to every request. Big thanks to them for helping me! Now we have a small ray of sunshine named Lisa.

	Сердечными болезнями я болею давно.  Когда пришлось менять клапан очень боялась. Приехав в госпиталь Kadıkoy Sifa, мне объяснили, что бояться нечего. Диагностика и операция прошли успешно. В общем понравилось все. Понравилась организация всего: не было никаких очередей, персонал тебе радуются как долгожданным гостям, беспокоиться о твоем самочувствии. Доктор даже потом интересовался как дела у меня, когда я вернулась домой.
	I had pre-existing heart conditions. I was very scared when the valve in my heart had to be replaced. When I arrived to Kadıkoy Sifa hospital, it was explained to me that there was nothing to worry about. The diagnosis and the surgery were successful. In general, I liked everything. I liked how everything was organized: there were no queues, the staff was happy to see you as if you were a long-awaited guest, and asked how you were doing. The doctor asked me how I was even after I got back home.



